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Z á p i s n i c a 

 
z 4. zasadnutia OcZ, konaného dňa 23.02.2015 na OcÚ v Rudňanoch 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Počet prítomných poslancov OcZ:    10 

Neprítomní – ospravedlnení:     1 Bc. Peter Čopjan   

Neprítomní – neospravedlnení:   

Príchod neskôr:     

Skorší odchod:              

Začiatok:        15.00 hod 

Koniec:          18.40 hod 

 

 

 

Program: 

  Program: 

  1. Otvorenie 

  2. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

  3. Návrhová komisia (PhDr. Eva Krajňáková, PhD., Mgr. Beáta Kirnágová) 

  4. Overovatelia zápisnice (p. Jozef Comba, Mgr. Peter Fischer)   

  5. Kontrola plnenia uznesení 

  6. Koncepcia využitia nákladného motorového vozidla 

  7. Správa z vykonaných kontrol hlavného kontrolóra obce 

  8. Príprava rozpočtu obce na rok 2015 

  9. Rôzne 

10. Interpelácia poslancov 

11. Diskusia 

12. Záver  
 
 Bod programu: 

1. Otvorenie 

  Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol pán starosta, ktorý privítal 

poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných hostí.  

 

 

 Bod programu: 

2. Schválenie programu rokovania  

 

Uznesenie OcZ č. 48/4/2015 

OcR schvaľuje program rokovania 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 
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Bod programu: 

3. Návrhová komisia  

 

Uznesenie OcZ č. 49/4/2015 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie PhDr. Evu Krajňákovú, PhD., Mgr. Beátu Kirnágovú 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (PhDr. Krajňáková, PhD., Mgr. Kirnágová) 

Neprítomní: 1 

 

 

Bod programu: 

4. Overovatelia zápisnice)   

 

Uznesenie OcZ č. 50/4/2015 

OcZ schvaľuje za overovateľov zápisnice p. Jozefa Combu, Mgr. Petra Fischera 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (p. Comba, Mgr. Fischer)  

Neprítomní: 1 

 

 

Bod programu: 

5. Kontrola plnenia uznesení 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s plnením uznesení. 

Mgr. Súkeník informoval poslancov obecného zastupiteľstva s priebehom doručenia 

pozvánky na vykonanie asanácie budovy „Závodného klubu“. 

p. zástupca Neuvirth oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s informáciou, že ďalšie 

konanie prebehne 11. marca 2015. 

PhDr. Krajňáková, PhD. chcela vedieť v akom štádiu sa nachádza plnenie uznesení č. 

188/2014 a 208/2014. 

p. starosta odpovedal, že čo sa týka Kameňolomu povolenie na ťažbu dal Banský úrad 

a z Krajského súdu v Košiciach neprišla žiadna odpoveď. K prehratému súdnemu sporu s Ing. 

Švačom vysvetlil, že bolo vyhlásené výberové konanie na zhotovenie projektovej 

dokumentácie na prestavbu bytov pri Materskej škole s. č. 89, pred schváleným rozpočtom na 

daný rok. Obecná rada a obecné zastupiteľstvo nesúhlasilo s výsledkom a bola vybraná iná 

firma. Ďalej vysvetlil, že svoje stanovisko k tomuto súdnemu sporu predložil bývalým 

poslancom a keď s tým nesúhlasia nech dajú podnet na súd. Na záver dodal, že víťazná 

projektová dokumentácia bola spracovaná úplne zle.  

PhDr. Krajňáková, PhD. vysvetlila, že touto záležitosťou sa hlbšie zaoberal JUDr. Chroust, 

ale dodala, že prijatým uznesením obecné zastupiteľstvo chcelo, aby túto prehranú finančnú 

čiastku dal pán starosta zosobniť niekomu, kto to porušil, ale nestalo sa tak. Dodala, že  

rozhodnutie išlo mimo poslancov. 
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Bod programu: 

6. Koncepcia využitia nákladného motorového vozidla 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s predloženou koncepciou využitia 

nákladného motorového vozidla. Ešte vysvetlil, že keď sa zlepší počasie vykoná nákladné 

vozidlo nejaké práce, aby sa zistilo akú má spotrebu.  

p. Comba poznamenal, že tento typ vozidla má určite nejaká iná firma a na základe nich by 

sa mohla zistiť priemerná spotreba vozidla.  

p. Ogurčák chcel vedieť podľa čoho sa navrhla výška ceny poplatku za využite vozidla. 

p. zástupca Neuvirth vysvetlil, že vychádzalo sa z poplatku Avie, kde bol stanovený 

poplatok 0,50 €/km a na nakoľko toto vozidlo bude mať vyššiu spotrebu , určil sa poplatok vo 

výške 0,80€/km, aby občania veľa nezaplatili a aby nevznikli straty obecnému úradu. Ešte 

poznamenal, že nevie, či je v okrese také vozidlo s takými technickými parametrami ako 

máme my, aby sa mohla porovnať priemerná spotreba. 

p. Ogurčák poznamenal, že s navrhovaným poplatkom súhlasí,  keď si to porovná s nákladmi 

obce Poráč. 

p. Hozza poznamenal, že keď objednáva vozidlá na stavby poplatok sa pohybuje okolo 

1,20€ - 1,36€. Takže tento poplatok sa mu zdá adekvátny.  

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav poznamenal, že v rámci jeho kompetencie nie je problém, 

aby sa k tejto problematike vrátil a skontrolovať spotrebu vozidla za určité sledované obdobie 

a predloží správu, či tento poplatok je v poriadku.  

 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 51/4/2015 

OcZ schvaľuje Dodatok č. 1 k Smernici č. 1/2015  upravujúcu podmienky používania a 

prevádzkovania motorových vozidiel vo vlastníctve obce Rudňany -  Koncepcia využitia 

nákladného motorového vozidla 

Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   1 
 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 52/4/2015 

OcZ schvaľuje doplnenie sadzobníka cien obce 

Dopravné služby: 

IVECO  - jazda  0,80€/km 

Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   1 
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Bod programu: 

7. Správa z vykonaných kontrol hlavného kontrolóra obce 

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so 

zápisnicou  z vykonanej kontroly zameranej na kontrolu dodržiavania zákona č. 394/2012 Z. 

z. o obmedzení platieb v hotovosti za rok 2014. 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 53/4/2015 

OcZ berie na vedomie Správu č. 1/2015/OcZ z vykonaných kontrol hlavného kontrolóra 

obce 

Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   1 

 

 

Bod programu: 

8. Príprava rozpočtu obce na rok 2015 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s informáciou, že na zasadnutí 

obecnej rady bol dohodnutý termín pripomienkovania návrhu rozpočtu na rok 2015. Taktiež 

vysvetlil, že by bolo vhodné, aby sa tohto stretnutia zúčastnili hlavne predsedovia odborných 

komisií. 

p. Comba poznamenal, že by bolo vhodné, aby poslanci obdržali VZN o poskytovaní dotácií 

z rozpočtu obce. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 54/4/2015 

OcZ schvaľuje stretnutie predsedov odborných komisií na prerokovanie návrhu rozpočtu 

obce na rok 2015 na deň 02.03.2015 o 15.30 hod. 

Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   1 

 

 

Bod programu: 

9. Rôzne 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva, že využil svoju právomoc a za 

svojho zástupcu si určil p. Neuvirtha. 

  

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 55/4/2015 

OcZ berie na vedomie poverenie starostu obce do funkcie zástupcu starostu p. Rastislava 

Neuvirtha  

Hlasovanie: 

Za:    9 

Proti:    0 

Zdržal sa:   1 (p. Neuvirth) 

Neprítomní:   1 
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p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s emailom, v ktorom sa píše ako by 

malo byť prevádzkované komunitné centrum.  

PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, že ten počet osem pracovníkov v komunitnom 

centre sa jej zdá vysoký. Skôr by doporučovala jedného odborného pracovníka povereného 

riadením komunitného centra, jedného odborného pracovníka KC a jedného pracovníka KC.  

p. starosta poznamenal, že v tomto mu absentuje pomoc majorite. Prečo by sa aj o nich 

nemohli starať a zaujímať.  

Mgr. Kirnágová poznamenala, že niekde sa písalo, že sa bude pomáhať sociálne 

znevýhodneným, ale sociálne znevýhodnení nie sú len Rómovia.  

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav poznamenal, že toto komunitné centrum by malo byť 

koncipované v širšom zmysle, lebo v zmluve sa píše o sociálnej službe, ktorú treba aj 

zaregistrovať, aby sa na to nezabudlo. Takže možno by bolo vhodné prijať VZN, v ktorom sa 

bude bližšie špecifikovať táto sociálna služba. 

p. Comba spomenul, že na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva sa 

odsúhlasila žiadosť na rozšírenie materskej školy, a preto chcel vedieť, či sa budú rozširovať 

aj priestory  komunitného centra. 

p. starosta poznamenal, že rozšírenie komunitného centra rieši projekt, ale nevie si predstaviť 

ako bude fungovať sociálna služba v týchto priestoroch. Taktiež spomenul, že bude asi 

potrebné nájsť osoby, ktoré budú môcť chodiť k starším ľuďom a starať sa o nich ako to 

máme teraz zabezpečené cez charitu. 

PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, že s hľadaním pracovníkov na sociálnu službu by 

nemal byť problém, nakoľko v obci sú taký ľudia, ktorý túto činnosť vykonávajú v zahraničí. 

Skôr spomenula, že v minulosti nebola možnosť, aby taká osoba bola zamestnaná cez obecný 

úrad. Možno by bolo vhodné sa do tohto projektu nepúšťať a pripraviť kvalitnú koncepciu na 

sociálnu službu a realizovať ju v budúcom roku. 

p. starosta poznamenal, že sa s návrhom stotožňuje, ale je rozdiel vykonávať prácu 

opatrovateľky v zahraničí a tu doma.   

p. Šteinerová poznamenala, či nás v budúcom roku vyberú do projektu keď teraz sa tohto 

nezúčastnime.  

PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, že nech sa zoberie aspoň jeden pracovník, aby sa 

zase nepovedalo, že poslanci tento návrh schválili a teraz nesúhlasia.  

p. zástupca Neuvirth poznamenal, že by bolo vhodné zamestnať tých troch pracovníkov, aby 

sa predišlo situácii, že nás na rok nevyberú. 

Ing. Gazdurová chcela vedieť, aký je rozdiel medzi odborným pracovníkom KC 

a pracovníkom KC. 

Ing. Kačír poznamenal, že nevie kto z poslancov bol pozrieť ako terajšie komunitné centrum 

vyzerá, že keď sa odsúhlasia dvaja pracovníci budú musieť mať prispôsobené aj pracovné 

podmienky pre svoju prácu.  

p. Ogurčák poznamenal, že súhlasí s dvoma pracovníkmi a nech sa jeden pracovník venuje 

Pätorakej a jeden Zabijancu. 

Mgr. Kirnágová poznamenala, že bola pozrieť v týchto priestoroch škôlky aj komunitného 

centra a videla ako sa deťom venujú aj nad rámec svojej práce.  

Mgr. Fischer poznamenal, že keď Implementačná agentúra určila 8 miest a my zoberieme len 

dvoch, je potrebné aby sa dopísalo do tohto formulára, že je to z dôvodu obmedzenej kapacity 

priestoru komunitného centra. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva rozhodli prijať jedného odborného pracovníka povereného 

vedením KC a jedného odborného pracovníka KC. 
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p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s upraveným návrhom zmluvy 

o dielo na prestavbu bývalej kolkárne na jeden byt.  

p. Šteinerová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva s informáciou, že boli 

vykonané úpravy v krycom liste na prestavbu tohto bytu podľa pripomienok. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 56/4/2015 

OcZ schvaľuje Zmluvu o dielo „Prestavba priestorov bývalej kolkárne na 1 byt“ uzatvorenú 

medzi Obcou Rudňany a firmou Š&L stav, s.r.o., Smreková 8/31, Smižany 

Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   1 

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s upraveným rokovacím poriadkom 

obecného zastupiteľstva.  

PhDr. Krajňáková, PhD. pripomienkovala v §5 bod 4 (program rokovania), §7 bod 4 

(predkladané materiály a návrh uznesení)  a §20 bod 3 (vyhotovenie zápisnice). Kde k prvým 

dvom paragrafom by doporučovala upraviť zo siedmich dní na štyri a v treťom paragrafe na 

desať dní.   

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 57/4/2015 

OcZ schvaľuje Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva Rudňany  

Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   1 

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s listom prokurátora, v ktorom 

vyslovuje protest voči schválenému VZN o núdzovom zásobovaní pitnou vodou.   

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 58/4/2015 

OcZ ruší VZN č. 4/2013 o núdzovom zásobovaní pitnou vodou na obdobie krízovej situácie 

Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   1 
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p. Hozza oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so zápisnicou z komisie životného 

prostredia a výstavby, ktorá sa zaoberala rekonštrukciou prístupového mostíka k domu p. 

Kandráča. 

p. starosta zároveň spomenul, že p. Kandráč doručil list, v ktorom píše, že výkopové práce 

môže vykonať on sám so svojimi strojmi. 

 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 59/4/2015 

OcZ žiada starostu obce o oslovenie autorizovaného projektanta o vypracovanie projektu na 

rekonštrukciu mosta pri rodinnom dome p. Juraja Kandráča 

Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   1 

 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva so zápisnicou 

z komisie bytovej, zdravotnej a sociálnej.  

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 60/4/2015 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka do 1-izbového bytu s. č. 80/17 p. Valériu Špičukovú od 

01.03.2015 

Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   1 

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so žiadosťou p. Gurčíkovej a p. 

Lapšanskej o opravu mosta. 

p. zástupca Neuvirth poznamenal, že cez tento most sa bude zvážať kalamitné drevo z lesa 

v tomto roku, aby nedochádzalo ku kalamitám ako posledne. A je to momentálne zbytočné 

teraz riešiť. 

Mgr. Fischer poznamenal, že oporný múr pri spomínanej ceste k základnej škole je dosť 

v zlom stave a je len otázkou času kedy spadne na multifunkčné ihrisko. 

p. Hozza poznamenal, že je potrebné zavolať statika, aby posúdil, či môžu po tejto ceste 

prechádzať ťažké stroje. 

p. Krestian poznamenal, či by nebolo možné zakázať prejazd ťažkých vozidiel. 

p. Comba doporučil preveriť statikom aj mostík pri spomínanej miestnej komunikácii, či 

zvládne váhu ťažkých strojov.  

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 63/4/2015 

OcZ žiada starostu obce o oslovenie statika o posúdenie nosnosti cestnej komunikácie  

a oporného múru príjazdovej cesty k rodinným domom s. č. 101 a 102 

          T: 02.03.2015 
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Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   1 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s listom zo strany Splnomocnenca 

vlády pre rómsky komunity, v ktorom žiadajú o odprezentovanie projektu ROMDOM. 

Vysvetlil, že tento projekt je nasmerovaný tým smerom, že Ing. Jendral by poskytoval 

potraviny rómskym občanom za ich dávky. Taktiež poznamenal, že si nevie vysvetliť prečo 

vždy obec Rudňany má byť pokusným králikom na všetky projekty zamerané na Rómov. 

Ing. Kačír poznamenal, že sú prítomní občania rómskej komunity, či boli oboznámení 

s týmto projektom, a či by súhlasili. 

p. Horváth poznamenal, že by to možno nebolo zlé riešenie, ale možno by bolo vhodné, aby 

sa začalo s občanmi na Zabíjanci. 

p. starosta poznamenal, že mal podobnú otázku, či boli oslovení aj občania oboch lokalít 

a prečo chce p. Jendral spolupracovať s občanmi v časti obce Pätoraká na čo odpoveď 

nedostal.  

p. Ogurčák súhlasil s pánom starostom a tiež by chcel vedieť prečo sa vždy rozpráva len 

o Pätorakej. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 61/4/2015 

OcZ neschvaľuje prijať ponuku prezentácie projektu ROMDOM 

Hlasovanie: 

Za:    9 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   2 (Bc. Čopjan, Mgr. Krinágová) 

  

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s odkúpením akcií Prima banky 

Slovensko. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 62/4/2015 

OcZ neschvaľuje prijať ponuku na odkúpenie akcií spoločnosti Prima banka Slovensko, 

a.s. 

Hlasovanie: 

Za:    9 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   2 (Bc. Čopjan, p. Comba) 
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p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so stavom neplatičov obce 

Rudňany za prenájom obecných bytov, služieb spojených s bývaním za rok 2014. Ako aj 

pohľadávkami v smere daní. 

PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, že jej komisia sa zaoberala nedoplatkami len na 

nájomných bytoch. Navrhla, či by nebolo vhodné zverejniť týchto neplatičov v obecnom 

časopise Horizont. 

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav vysvetlil, že sa to môže od určitej výšky nedoplatku. 

p. starosta poznamenal, že iné mestá a obce zverejňujú tieto nedoplatky. 

Ing. Kačír poznamenal, že v minulosti býval v bytovom dome a na nástenke sa vždy 

zverejňovali mená neplatičov. 

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav poznamenal, že toto je na zvážení, ale nesmie byť 

jednoznačne možné identifikovať daného neplatiča. 

PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, či by sa nedalo tak, že sa vypíšu všetky bytové 

domy a ku každému sa napíše len dlžná suma.  

 

 

p. starosta vysvetlil, že si musí preveriť kto rozhoduje o ďalšom fungovaní budov Železníc 

SR. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 64/4/2015 

OcZ žiada starostu obce o začatie konania vo veci prevodu majetku Železníc SR do 

vlastníctva obce za účelom zabezpečenia výchovno-vzdelávacieho procesu 

 

          T: 23.03.2015 

Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   1 

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s otvoreným listom na riadenie 

komisie pre riešenie rómskej problematiky. Ešte spomenul, že v minulosti mala každá lokalita 

zvoleného svojho vajdu, ale potom začali vznikať problémy a táto funkcia vajdu potom 

zanikla. Ďalej poznamenal, že by možno nebolo zlé mať v každej komisii rómskeho občana. 

p. Comba poznamenal, že si pozorne prečítal tento otvorený list a chcel vedieť prečo bol 

adresovaný len obecnému zastupiteľstvu. Ďalej spomenul, že v minulom volebnom období 

fungovala rómska komisia, ale v tomto liste sa nepíše bližšie ako by táto komisia mala 

fungovať a čo by mala riešiť. 

PhDr. Krajňákové, PhD. poznamenala, že očakáva spoluprácu s Rómami, lebo keď bude 

riešiť prideľovanie bytov v týchto lokalitách tak bude prizývať aj zástupcov z nich.  

p. Horváth poznamenal, že komisia by mala fungovať v tom zmysle, napríklad aj pri 

vymáhaní podlžností voči obci.  

p. zástupca Neuvirth poznamenal, že by nebolo zlé mať nezávisle od obecného 

zastupiteľstva zriadený nejaký výbor, ktorý by predkladal žiadosti do komisií, ktoré sa danou 

problematikou môžu zaoberať. A následne by sa tieto žiadosti riešili aj na zasadnutí obecného 

zastupiteľstva. 

p. starosta poznamenal, že taká to komisia mohla fungovať pod záštitou starostu obce, aby sa 

riešila cela obec komplexne a nie len niektoré časti.  
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Ing. Kačír poznamenal, že súhlasí s s tým čo tu odznelo. A bolo by vhodné teraz doriešiť, 

akým spôsobom budú fungovať. 

Mgr. Kirnágová poznamenala, že vo svojej práci vidí veľký rozdiel medzi žiakmi zo 

Zabijanca a z Pätorakej a keď sa tejto komisii podarí vyriešiť tieto nedostatky, bude to len 

plus pre učiteľov, lebo oni sú vždy tí najhorší keď sa niečo stane. 

p. starosta poznamenal, že je potrebné určiť, či sa títo aktéri rozdelia do komisií, či budú 

patriť pod starostu alebo akým spôsobom budú fungovať. 

p. zástupca Neuvirth poznamenal, že do komisií určite nie, lebo tie už sú uzavreté. 

p. Comba navrhol prijať uznesenie: OcZ žiada starostu obce vytvoriť poradný orgán pre 

riešenie Rómskej problematiky pod záštitou starostu obce. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 65/4/2015 

OcZ žiada starostu obce vytvoriť poradný orgán pre riešenie Rómskej problematiky  

 

         T: 16.03.2015 

Hlasovanie: 

Za:  10 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Neprítomní:   1 

 

 

Bod programu: 

10. Interpelácia poslancov 

Mgr. Kirnágová chcela vedieť, či bola zaslaná odpoveď pani učiteľke, ktorá požiadala 

o poskytnutie finančných prostriedkov na školu v prírode. 

p. zástupca Neuvirth odpovedal, že odpoveď nešla, ale s p. Šteinerovou túto záležitosť riešil 

a bude to zahrnuté v návrhu rozpočtu. 

Mgr. Kirnágová poznamenala, že pani učiteľka musí do konca marca zaplatiť zálohu. 

p. starosta poznamenal, že peniaze sa ešte nemôžu poskytnúť kým nie je schválený rozpočet. 

Mgr. Fischer poznamenal, že pani učiteľka už má vyzberané nejaké peniaze od rodičov 

a môže túto zálohu zaplatiť. 

 

Mgr. Kirnágová spomenula výzvu na poskytnutie finančných prostriedkov na rozšírenie 

materskej školy. Ďalej spomenula, že pani riaditeľka vypracovala ešte nejaký projekt, kde by 

dostali ďalšie finančné prostriedky na rozšírenie kapacít. 

p. starosta vysvetlil, že žiadosť bola odoslaná na ministerstvo školstva a nevie, či to bude 

schválené a či môžu byť súbežne dva projekty na to. 

 

p. Bodnár oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s informáciou, že Zväz invalidov 

a spevácka skupina Rudňanka dostala do prenájmu priestor po bývalom čínskom obchode 

a chcel vedieť, akým spôsobom sa bude realizovať platenie za energie pri využívaní tejto 

miestnosti. 

 

Bod programu: 

11. Záver 

 

 Pán starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť a 4. zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil. 
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Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva zo dňa 23.02.2015 

 
Uznesenie OcZ č. 48/4/2015 

OcR schvaľuje program rokovania 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Uznesenie OcZ č. 49/4/2015 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie PhDr. Evu Krajňákovú, PhD., Mgr. Beátu Kirnágovú 

 

Uznesenie OcZ č. 50/4/2015 

OcZ schvaľuje za overovateľov zápisnice p. Jozefa Combu, Mgr. Petra Fischera 

 

Uznesenie OcZ č. 51/4/2015 

OcZ schvaľuje Dodatok č. 1 k Smernici č. 1/2015  upravujúca podmienky používania a 

prevádzkovania motorových vozidiel vo vlastníctve obce Rudňany -  Koncepcia využitia 

nákladného motorového vozidla 

 

Uznesenie OcZ č. 52/4/2015 

OcZ schvaľuje doplnenie sadzobníka cien obce 

Dopravné služby: 

IVECO  - jazda  0,80€/km 

 

Uznesenie OcZ č. 53/4/2015 

OcZ berie na vedomie Správu č. 1/2015/OcZ z vykonaných kontrol hlavného kontrolóra 

obce 

 

Uznesenie OcZ č. 54/4/2015 

OcZ schvaľuje stretnutie predsedov odborných komisií na prerokovanie návrhu rozpočtu 

obce na rok 2015 na deň 02.03.2015 o 15.30 hod 

 

Uznesenie OcZ č. 55/4/2015 

OcZ berie na vedomie poverenie starostu obce do funkcie zástupcu starostu p. Rastislava 

Neuvirtha  

 

Uznesenie OcZ č. 56/4/2015 

OcZ schvaľuje Zmluvu o dielo „Prestavba priestorov bývalej kolkárne na 1 byt“ uzatvorenú 

medzi Obcou Rudňany a firmou Š&L stav, s.r.o., Smreková 8/31, Smižany 

 

Uznesenie OcZ č. 57/4/2015 

OcZ schvaľuje Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva Rudňany 

 

Uznesenie OcZ č. 58/4/2015 

OcZ ruší VZN č. 4/2013 o núdzovom zásobovaní pitnou vodou na obdobie krízovej situácie 

 

Uznesenie OcZ č. 59/4/2015 

OcZ žiada starostu obce o oslovenie autorizovaného projektanta o vypracovanie projektu na 

rekonštrukciu mosta pri rodinnom dome p. Juraja Kandráča 
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Uznesenie OcZ č. 60/4/2015 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka do 1-izbového bytu s. č. 80/17 p. Valériu Špičukovú od 

01.03.2015 

 

Uznesenie OcZ č. 61/4/2015 

OcZ neschvaľuje prijať ponuku prezentácie projektu ROMDOM 

 

Uznesenie OcZ č. 62/4/2015 

OcZ neschvaľuje prijať ponuku na odkúpenie akcií spoločnosti Prima banka Slovensko, 

a.s. 

 

Uznesenie OcZ č. 63/4/2015 

OcZ žiada starostu obce o oslovenie statika o posúdenie nosnosti cestnej komunikácie  

a oporného múru príjazdovej cesty k rodinným domom s. č. 101 a 102 

          T: 02.03.2015 

 

Uznesenie OcZ č. 64/4/2015 

OcZ žiada starostu obce o začatie konania vo veci prevodu majetku Železníc SR do 

vlastníctva obce za účelom zabezpečenia výchovno-vzdelávacieho procesu 

 

          T: 23.03.2015 

 

Uznesenie OcZ č. 65/4/2015 

OcZ žiada starostu obce vytvoriť poradný orgán pre riešenie rómskej problematiky 

 

                          T: 16.03.2015 

 
 

 

Návrhová komisia:  Mgr. Beáta Kirnágová 

    PhDr. Eva Krajňáková, PhD. 

  

     

Overovatelia zápisnice: Mgr. Peter Fischer 

    Jozef Comba 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                             Miroslav Blišťan 

                                                                                                                starosta obce 
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Zapisovateľ: Benková Ľubica Bc. 

 

 

 

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyhotovený zvukový záznam v dĺžke  3 hodiny a  

40 minút. 


